Course Outline for Beginners' English
Prof. Christopher Chui, PhD
Course Title: Beginners' English.

Course Content: This course will study vowels and consonants, pronunciation of five groups of consonants and vowels , simple grammar, simple phrases and sentences, and simple vocabulary.

Course Objectives: At the end of the course, students will be able to pronounce simple English words, to say hundreds of simple phrases and sentences, and to master simple vocabulary. This course emphasizes the memorization of pronunciations, vocabulary, and conversation.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one reflections paper, and a final exam.

Pre-Requisite: The student must be willing to spend time to learn English. The course will be conducted in Mandarin and English. Students must spend half an hour every day until all pronunciations are memorized.
Websites:  http://esl.about.com/od/teachingbeginners/a/ab_beg_intro.htm. 
Course Materials: 15-lines of English Vowels and Consonants; 学英文440句 in 5 pages, and 45 points on basic English.
Week 1: 3 lines of English Vowels, 40 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 1.
Week 2: 3 lines of English Vowels, 40 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 2.
Week 3: 3 lines of English Vowels, 40 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 3.

Week 4: 3 lines of English Vowels, 40 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 4.
Week 5:  3 lines of English Vowels, 40 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 5.

Week 6:  5 lines of English Idioms, 50 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 6.

Week 7:  5 lines of English Idioms, 50 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 7.

Week 8: 5 lines of English Idioms, 50 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 8.

Week 9: 5 lines English Idioms, 50 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 9.

Week 10: 5 lines of English Idioms, 40 lines of short sentences, and 8 points on basic English. Take notes for Wk 10.
A final examination will be required by the President of the Seminary (30%). Weekly assignments will be graded in classroom. Classroom assignment grades (50%) and one 3-page article (20%) will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 5 points.  Each assignment must be at least one page in length. The term article will provide what you have learned in the course. It will be at least 3 pages in length. It is worth 20 points. The final exam is worth 30 points. The complete score will be 100 points. 
YOU MUST ATTEND CLASSES TO TAKE NOTES. YOUR NOTES ARE ASSIGNMENTS.
入门英语课程大纲
崔教授
课程名称：初级英语。
课程内容：本课程将学习元音和辅音，五组辅音和元音，简单语法，简单短语和句子的发音，简单的词汇。
课程目标：在课程结束后，学生将能够用简单的英语单词，说上百个简单的短语和句子，并掌握简单的词汇。本课程强调记忆发音, 词汇,和交谈。
圆满通过等级标准：学生必须把所有的作业，必须书写一篇文章, 和期末考试。
先决条件：学生必须愿意花时间去学习英语。该课程将使用普通话和英语进行。学生必须每天花个半小时复习，直到记忆所有的发音。
网站：http://esl.about.com/od/teachingbeginners/a/ab_beg_intro.htm
课程材料：15行的英文元音和辅音; 5页的学英文440句，45行的英语基础。
第1周：3行英文元音，40行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周1的笔记。
第2周：3行英文元音，40行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周2的笔记。
第3周：3行英文元音，40行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周3的笔记。
第4周：3行英文元音，40行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周4的笔记。
第5周：3行英文元音，40行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周5的笔记。
第6周：5行英语习语，50行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周6的笔记。
第7周：5行英语习语，50行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周7的笔记。
第8周：5行英语习语，50行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周8的笔记。
第9周：5行英语习语，50行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周9的笔记。
第10周：5行英语习语，40行的简短句子，和8行基本的英语。作业:周10的笔记。
学院院长需要期末考试（30％）。每周作业将在教室给成绩。课堂作业成绩（50％）和一个3页的学期文章（20％）将构成本课程的成绩。每个作业将值5分。本学期文章将提供你所学到的英语发音课程。这文章至少有3页的长度。值得20分。期末考试是值得30分。完整的得分将是100分。
你必须上课记笔记。您的笔记就是课堂作业成绩。
